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Herlev  
 Kommune 

 

Kildegårdskolen 
Telefon 

 44 52 55 50 

 44 52 56 00 

 

 

 

 

 

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde  

 

Mødeindkaldelse Dato: 18. februar Tid: 17:15-20:00 

Mødested, afd.  Øst 

Forplejning Michael 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, Pia 
Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Yosef Nasser 

Kommunalbestyrelsens 
repræsentant 

Hanne Bjørn  

Tilstede  
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, Pia 
Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri 

Afbud  

Ikke meldt afbud  

Referent  Jonas Skjødt/Persheng Jamour 

Ordstyrer Lisbeth 

Indbudte   

 

Dagsorden 

1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2 

3. Kl. 17.20 Sang 2 

4. Kl. 17:20 Meddelelser 2 

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 2 

6. Kl. 18:10 Opsamling fra kontaktforældremøde 3 

7. Kl. 18:40 Opsamling på udviklingssamtale 3 

8. Kl. 19:00 Vikardækning 3 

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4 

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4 

11. Næste møde d. 20. marts 4 

12. Evt. 4 
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referat: Godkendt 

 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 

 

Janne og Marie 

 

3. Kl. 17.20 Sang 

Frit land 

 

4. Kl. 17:20 Meddelelser 
Elevråd 

Øst: 

● Udearealer - ting, der kan købes/laves som kan flyttes (pga plejecenterbyggeri) 
● Indeordning 
● Aktiviteter i salen 

Vest: 

● Ikke møde siden sidst (efter pizzaparty) 

 

Medarbejderrepræsentanter 

● Danmarksindsamling 
○ Featureuge i ugen op til gik godt 
○ Ny rekord i indsamling: 48.100,- 

● Banko arrangeret af 8. årgang 
○ 250 besøgende 
○ Artikel i Herlev Bladet 
○ Tjent 21.000 til lejrskolerne på 8. årgang 
○ Gaver fra lokale firmaer 

 

Ledelse 
1. Afkortet skoledag 

a. Skolelederne og forvaltningen kommer med et oplæg som bestyrelse kan tage stilling til. Vi laver et 
ekstraordinært møde (evt online) inden næste bestyrelsesmøde (for at holde deadline ift KB møde) 

2. Juniormesterlære (planen om at Juniormesterlære placeres på Herlev Byskole som et kommunalt tilbud for 
elever på alle Herlev Kommunes skoler.) Juniormesterlære blev behandlet på sidste Børne- og 
Uddannelsesudvalgsmøde og kommer på KB den 19. februar 2025. 

2. Det er fremover op til lokal beslutning på den enkelte skole om eleverne på 9. klassetrin skal udarbejde en 
projektopgave. Det forventer vi at fortsætte med at lave i Herlev. 

3. Det bliver muligt at give karakterer til elever på 6. og 7. klassetrin. Det vil være op til den enkelte skoles leder, 
efter ønske fra skolebestyrelsen eller med skolebestyrelsens godkendelse at beslutte om skolen vil benytte 
sig af denne mulighed. Det har vi I Herlev besluttet ikke at gøre brug af. 
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Bestyrelsesforperson 

● Ny styrelsesvedtægt i Herlev - skal tages op på næste møde 
● Villum fonden har en pulje pt. til udeundervisning 
● Rynkebyløb på 7. årgang 2/5 (opfølgning fra sidste møde) 

 

Skoleråd 

● Start april 

 

Sammen om Skolen 

● Start april 

 

Andet 

 

 

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig: Ardi og Yosef 

 

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole, ønsker vi at være tæt på arbejdet i Rettighedsrådet. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her. 

 

Referat: 

● Rettighedsrådsbod til Danmarksindsamlingen (på både øst og vest) 
○ Solgt meget  
○ Lotteri med mulighed for at vinde en bamse eller badge 
○ Rettighedsrådet var på besøg i Unicef på Nørrebro 

 

 

6. Kl. 18:10 Opsamling fra kontaktforældremøde 
 

Ansvarlig: Janne, Niels, Knud og Marie 

 

Baggrund:  

Vi har i slutningen af januar holdt møde med kontaktforældrene fra udskolingen. Det er første gang vi forsøger os med 
en opdeling.  

 

Formål: 
- Opsamling fra mødet - hvilke input er der kommet og hvad giver det anledning til  
- Dialog omkring hvordan det virkede at fokusere på en enkelt afdeling frem for at invitere alle 

kontaktforældre 
- Aftale hvornår og for hvem det næste møde skal være 
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Referat: 

Det var godt med et fokuseret møde.  

Der var 4-5 udskolings- kontaktforældre og 4 bestyrelsesrepræsentanter (udskoling). Der var repræsentanter fra 7. og 
8. årgang.  

Godt møde med positive oplevelser af udskolingen (også fra forældre med erfaringer fra andre skoler). 

● Opfordring til flere skoler arrangerede arrangementer/forældremøder. Gerne med elevdeltagelse (tydeligere 
elevstemmer) 

● Gerne fokus på elevernes sprog 

 

Næste møde: 

● Møde for mellemtrins forældre medio april 
○ Camilla, Janne og Niels arrangerer 

● Møde for indskoling øst og vest ultimo september 

 

7. Kl. 18:40 Opsamling på udviklingssamtale 
 

Ansvarlig: Jonas 

 

Baggrund:  

Kort præsentation af hvad der var i fokus for den årlige udviklingssamtale for skolen, samt en kort dialog omkring om 
hvorvidt det giver anledning til en indsats fra skolebestyrelsen. 

 

Formål: 
Skolebestyrelsen orienteres om udviklingssamtalens indhold. Der er ikke afsat tid til drøftelse. 

 

Referat: 

Bestyrelsen blev præsenteret for indholdet og det blev drøftet. Det var et positivt møde. 

Bestyrelsen kommer til at arbejde videre med udvalgte områder - bla. skole/hjem-samarbejde. 

 

8. Kl. 19:00 Vikardækning 
 

Ansvarlig: Fælles 

 

Baggrund:  

På et tidligere møde er det blevet præsenteret, hvordan skolen arbejder med at mindske behovet for vikardækning. 
Baggrunden for dette punkt er at sætte fokus på indholdet og kvaliteten af vikardækningen, og er en opfølgning på 
drøftelser fra de forrige møder.  

 

Formål: 

- At skolebestyrelsen drøfter, hvordan bestyrelsen kan understøtte udfordringer med vikardækning 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen opfordrer til at skolen arbejder videre med vikar situationen og effektiviteten af indholdet i 
vikartimerne.  
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Skolebestyrelsen følger dette. 

 

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag  
 

Ansvarlig:  

 
Følgende forslag er modtaget:  
 

 

Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem. 

 

Referat: 

 

 

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
Skolebestyrelsen opfordrer til at medlemmer melder fra i god tid (om muligt) - særligt hvis man skal have forplejning 
med (Ræk gerne ud til andre). 

 

 

11. Næste møde d. 20. marts 

 

Møde d. 24. april er en udfordring for nogle. Kan mødet flyttes til d. 30. apil 

● Ny styrelsesvedtægt i Herlev 
● Princip for elevernes uddannelse og dannelse 

 

12. Evt.  
 

 

 

 


